
La Diputad o vol que sigu í la N-230 i no 
la N-240 la que es converteix i en autoví a 
Afirm a que els poble s de la via de Vielh a necessite n mes la nova carreter a que els d'Osc a 
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Un momen t de la reuni ó a la Diputad o d'alcalde s de la N-230, president s de consell s i diputats . 

Aquesta postura, segons 
Josep Pont, va comptar amb el 
suport unánime deis alcaldes 
de la N-230, així com el d'Alpi-
Qatj a la N-240, sense oblidar el 
deis presidents deis consells 
del Segriá, Francesc Teixidó, i 
de l'Alt a Ribagor§a, Albert 
Alins, que es van reunir tots 
ahir a la Diputació, juntament 
amb Lluís Torres, regidor 
d'Urbanisme de la Paeria, i de 
diputats del PSC, Esquerra i el 

Partit Popular. 

La Paeria, indecis a 

Torres va assegurar que la 
ciutat de Lleida, al ser punt de 
partida o de destí, no és tan 
important quina actitud adop-
ta sobre el tragat, encara que sí 
que va mostrar la seua disposi-
ció a estudiar a fons l'alternati-
va de la N-230, en la qual tam-
bé veu avantatges. El diputat 
socialista Josep Batlle va corro-

borar els punts positius que el 
seu grup ha observat en l'opció 
de la N-230, segons Pont. S'ha 
de recordar que l'alcalde de 
Lleida, Antoni Siurana, sem-
pre ha mostrat el seu suport al 
fet que l'autovia segueixi el 
corredor de la N-240. Pilar 
Arnalot, del PP, es va compro-
metre a estudiar a fons la pro-
posta de CiU. En canvi, ERC es 
va mostrar a favor que l'autovia 
segueixi la N-230.» 


